
KFU styremøte 27.10.2015 
Til stede:Martin Stave, Christoffer Holt,Mads Arve Moe,Christine Blomquist og Nina 

Døvle. 

 

 

Sak 11/15: Referat fra forrige møte. 

         Ingen merknader. 

 

Sak 12/15: Økonomistatus: 

         Ingen endringer ut eller inn. Martin leter frem kvitteringer for utlegg til      

         årsmøtet.  

 

Sak 13/15: Møter i oppvekstkomiteen: 

         KFU ønsker å få tilsendt komiteens saksliste før møtene så vi kan vurdere  

         viktigheten av at vi stiller på møtene. Christoffer har fulgt med litt på 

         komiteens saker og ser noen ting vi gjerne kan følge litt med på.  

         Martin kontakter komiteens sekretær og ber om sakslister.  

 

Sak !4/15: kommunenes barnehagebruksplan: 

         Ingen tilbakemeldinger fra kommunen etter at vi sendte inn våre meninger om  

         barnehagebruksplanen. Kunne ønsket oss en dialog med kommunen ang dette.  

 

Sak 15/15: Sikker skolevei. Ny skole på Torstvedtjordet.  

         Arbeid med gang os sykkelsti langs Frostvedtveien (mellom Frankendalsvn og  

         Nansetgata) er godt i gang. Der blir det veldig bra og supert at det er på plass i  

         god tid før skolestart. Vi er spente på hvordan skoleveien videre sikres for 

         barna.  

 

Sak 16/15: Storforeldremøte med tema "digital oppvekst" 

         Vi har noen ideer om modell for et slikt møte. Men velger å undersøker litt  

          vedr behov for et slikt møte og tar tråden opp igjen på neste møte.   

          

Sak 17/15: KFU møter FAU! 

         KFU vil invitere alle FAU ledere til et samarbeidsmøte på nyåret.  

         Vi vil gjerne ha et bedre samarbeide og bedre dialog med de forskjellige 

         skolene i Larvik. Invitasjon er rett rundt hjørnet :)  

 

 

 

 

Referent: Nina Døvle.    


